



01 FIXTURE FURNISHING PLAN  
FF 平面布置图 SCALE 1:100

**附注**  
• 零件制图时，所有尺寸以毫米为单位  
Unless otherwise specified, all dimensions on the drawing shall be in millimeters.  
• 切勿以比例量此图。一切依图内数字  
所示为尺。  
• Please do not measure the drawing in proportion. All dimensions shown in the drawing are in proportion. Please do NOT measure the drawing in proportion.  
• 本图中的尺寸必须在工装设计时标注于技术之图上。但若需另作尺寸标注时，必须在该图上标注清楚。  
• The size in this drawing must be marked on the technical drawing of the fixture. If another dimension needs to be marked, it must be marked on this drawing.  
• 本图中的尺寸必须在工装设计时标注于技术之图上。但若需另作尺寸标注时，必须在该图上标注清楚。  
• The size in this drawing must be marked on the technical drawing of the fixture. If another dimension needs to be marked, it must be marked on this drawing.  
• 本图中的尺寸必须在工装设计时标注于技术之图上。但若需另作尺寸标注时，必须在该图上标注清楚。  
• The size in this drawing must be marked on the technical drawing of the fixture. If another dimension needs to be marked, it must be marked on this drawing.  
• 本图中的尺寸必须在工装设计时标注于技术之图上。但若需另作尺寸标注时，必须在该图上标注清楚。  
• The size in this drawing must be marked on the technical drawing of the fixture. If another dimension needs to be marked, it must be marked on this drawing.  
• 本图中的尺寸必须在工装设计时标注于技术之图上。但若需另作尺寸标注时，必须在该图上标注清楚。  
• The size in this drawing must be marked on the technical drawing of the fixture. If another dimension needs to be marked, it must be marked on this drawing.

**备注:**

**项目名称:**  
PROJECT

设计	制图
审核	校对

会签	批准
----	----

日期	比例
----	----

图名	
----	--

页码	图号
----	----